
 

 

 
 

 

Protokoll 
 

Møte:   Brukerutvalgsmøte i Helgelandssykehuset HF 
Tid:   Fredag 19. februar 2021 
Møtested:  Skype for business 
 
Innkalt:  
 

Deltagere Funksjon Organisasjon Tilstede Meldt 
forfall 

Anne Lise Brygfjeld Leder SAFO - NFU X  

Per Hansen Nestleder FFO – Mental Helse X  

Tove Linder Aspen  Medlem Ivareta  x 

Josefina Skerk Medlem Samisk befolkning X  

Einar Moen Medlem Eldrerådet X  

Trine Mari Aavitsland Medlem Kreftforeningen x  

Nils Rishaug Medlem FFO -HLF  x 

     

Fra Helgelandssykehuset     

Hulda Gunnlaugsdottir Adm. dir  x  

Knut Roar Johnsen Samh.sjef/saksbeh.  x  

Tove Lill Falstad Sekretariat  x  

Torbjørn Aas  Prosjektdirektør Nye 
Helgelandssykehuset 

x  

Surla Ditlefsen  DMS Brønnøysund x  

Merethe Myrvang Prosjektkoordinator Nye 
Helgelandssykehuset 

x  

     

Fra Sykehusbygg     

Vigdis Hartmann   x  

Arild Vassenden   x  

     

 
 

Saksliste 
 
 
Sak 1/2021  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 1/2021  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 2/2021 Godkjenning av protokoll fra brukerutvalgsmøte den 13. januar 2021 
Sak 3/2021  Nye Helgelandssykehuset – orientering og dialog 
Sak 4/2021   Orienteringssaker 



 

 

Sak 5/2021   Referatsaker 
Sak 83/2020  Egenevaluering av brukerutvalgets arbeid 2021 – Questbackrapport 
Sak 6/2021  Årlig melding fra brukerutvalget 2020 
Sak 7/2021  Planer for drift av distriktmedisinsk senter (DMS) i Brønnøysund 
Sak 8/2021 Muntlig orientering fra samhandlingssjefen   
Sak 9/2021  Muntlig orientering fra administrerende direktør 
Sak 10/2021  Eventuelt 

 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent 
 
 
Sak 2/2021 Godkjenning av protokoll fra brukerutvalgsmøte den 13. januar 2021 
 
Vedtak: Godkjent med de innspills om kommer fram underveis 
 
 
Sak 3/2021  Nye Helgelandssykehuset – orientering og dialog 
Presentasjon av tomtesøk, kriterier for valg av tomt, silingsprosess, 2-3 tomter skal videre 
med inn i prosessen fra 2022 fra Vigdis Hartmann, Sykehusbygg 
Redegjørelse for begrepet hovedsykehus av Torbjørn Aas, prosjektdirektør 
Prosjektdirektør takker for svar fra brukerutvalget på hans utfordring i forrige 
brukerutvalgsmøte.  
 
Vedtak: Brukerutvalget takker for god redegjørelse fra prosjektdirektør og 

Sykehusbygg. Brukerutvalget ber om at prosjektet viderebringer innspillet fra 
brukerutvalget.  
Brukerutvalget har gitt innspill til Nye Helgelandssykehuset der det påpekes at 
betydelig forbedringer må oppnås på 4 hovedområder for å oppnå visjonen 
om Norges beste lokalsykehus: 

1) Holdninger og relasjoner 
2) Informasjon og medvirkning 
3) Systemforbedringer 
4) Universell utforming 

 
 
Sak 4/2021   Orienteringssaker 
Informasjon fra BU-leder – Anne Lise Brygfjeld 

• 11. november 2020 samarbeidsmøte mellom BU og RBU 

• 17. februar 2021 Kvalitets- og pasientsikkerhetsutvalget 
 
Informasjon fra BU-medlemmer – muntlig 

• To møter i styringsgruppa for Nye Helgelandssykehuset v/ Per Hansen 

• Oppstart av hjertekurs for pasienter og pårørende i Mosjøen v/ Per Hansen 

• Arbeidsgruppe 6 samhandling v/ Einar Moen 
 
Vedtak: Brukerutvalget bemerker at det er kun 2 av 10 arbeidsgrupper som har tatt 

inn brukermedvirkere i arbeidsgruppene som jobber med faglig strategisk 
utviklingsplan. Vi ønsker å ha en bred påvirkning i prosjektet og ønsker at 
brukerne blir bredt involvert og hørt i saken. 



 

 

 
 
Sak 5/2021   Referatsaker 

• Referat fra møte i BU Nordlandssykehuset 30. november 2020 

• Referat fra møte i BU Nordlandssykehuset 10. februar 2021 

• Referat fra møte i BU UNN 9. desember 2020 

• Protokoll RBU-møte 21. januar 2021 

• Protokoll OSO-møte 21. januar 2021 

• Protokoll Sykehusapotek Nord 7. desember 2020 
 
Vedtak: Referatene tas til etterretning. Brukerutvalget ønsker at Helgelandssykehuset 

også følger disse sakene som det jobbes med i nord: 

• TV-kanal ved UNN – spennende etablering. 

• Dårlige flyreisetider i Nordland – pasientreiser er på saken 

• VIP-rom på flyplassen i Bodø – Brukerutvalget ønsker at pasientreiser 
orienterer reisende  

  
 
Sak 83/2020  Egenevaluering av brukerutvalgets arbeid 2021 – Questbackrapport, utsatt 

fra forrige møte 
Gjennomgang av evalueringsrapporten.  

 
Vedtak Evalueringen tas til etterretning. Felles forbedringspunkter: 

1) Øke tiden i møtene til intern refleksjon etter orientering om saker 
2) Fysisk møte med brukerorganisasjoner og informere om brukerutvalgets 

arbeid 
3) Ved oppnevning av brukerrepresentanter kan det sendes ut epost til hele 

utvalget med vararepresentanter på forslag på kandidater før møtene 
4) Brukerutvalget skal sikre at høringsuttalelser og andre uttalelser fra BU skal 

være til høring i hele utvalget før det sendes ut 
5) Effektuering av saksbehandling fra BU kan bli bedre – BU ber om forbedret 

tilbakemelding fra administrasjon på saker som BU har tatt opp. 
6) BU-møter skal være på maks 4 timer 
7) Digitale møter fungerer bra, men fysiske møter savnes og bør prioriteres ved 

anledning. Digital kompetanse hos fagpersoner kan forbedres, og 
brukerutvalget ønsker en bedre digitalt plattform enn Skype for business. 

 
 
Sak 6/2021  Årlig melding fra brukerutvalget 2020 
Gjennomgang av årlig melding, endringer ble ført inn.  
 
Vedtak: Årlig melding vedtas med de endringer som kom fram i møtet. 
 
 
Sak 7/2021  Planer for drift av distriktmedisinsk senter (DMS) i Brønnøysund 
Presentasjon av ny leder for distriktsmedisinsk senter i Brønnøysund, Sturla Ditlefsen. 
DMS er forankret i styrevedtak fra 2016 og 2018. Det er planlagt ut fra samme mal som man 
bygger nye sykehus. DMS skal være ferdig i 2021. Håper på drift fra 1. kvartal i 2022.  



 

 

Fokus er på sårbare grupper: skrøpelige eldre, barn og unge, psykisk helse og rus. 
Målet er at DMS skal bli et attraktivt helsetilbud for befolkningen på Sør-Helgeland (11 000 
innbyggere). Poliklinikk hjerte- og karsykdommer, billeddiagnostikk, dialyse, pediatri 
(jordmordrevet fødestue og ambulerende barnelege) er planlagt og noe er allerede i drift. 
Kjemoterapi/infusjonspoliklinikk, gynekologi, øre-nese-hals, nevrologi, blodtransfusjon og 
blodtapping er også under planlegging og noe i drift (gynekologi). 
Følgende tilbud er planlagt på lengre sikt: ortopedi (konsultasjoner med utredning og 
behandling), kirurgi (dagkirurgi og småkirurgiske inngrep), hud (lysbehandling), øye 
(utredning og behandling). 
Intermediære døgnplasser og ambulansestasjon planlegges også. 
Akkurat nå jobbes det med prosjektering og organisasjonsutvikling. DMS er underlagt Nye 
Helgelandssykehuset. Jobber med bemanning og rekruttering. Ønsker at DMS skal være en 
innovasjonsarena.  
 
Vedtak: Brukerutvalget takker for god og grundig redegjørelse. Flott å få visualisert 

hvilke tilbud som man kan forvente i Brønnøysund på sikt. Det blir et godt løft 
for pasienter på Sør-Helgeland. 

 
 
Sak 8/2021 Muntlig orientering fra samhandlingssjefen 

1. Arbeidsgruppe prosjektgruppe 6 til Nye Helgelandssykehuset. God aktivitet.  
2. Samvalg, ledergruppesak, saken er også gitt som oppdrag i Oppdragsdokumentet. Vi 

er bedt om å opprette 100% stilling for samvalgskoordinator i Helgelandssykehuset. 
3. Helsefellesskap, etableringen tar lengre tid enn antatt grunnet politisk behandling. 

Brukerutvalget er representert i alle møter. Oppstart planlagt fra september 

4. Helserom i Lurøy kommune (Lovunden) – legerom 2. Starter opp med tilbud innen 
psykisk helse. 

 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering 
 
 
Sak 9/2021  Muntlig orientering fra administrerende direktør 

• Nye Helgelandssykehuset – arbeidet med faglig strategisk utviklingsplan er godt i 
gang. 80% av fagfunksjonene er allerede fordelt i vedtaket fra helseministeren.  

• Resultat fra 2020 – 30 mill i pluss.  

• Resultat for jan -2021 – så langt er vi allerede snart 1 mill. i pluss. 

• Vi har hatt få koronapasienter – vi har kunnet jobbe godt og effektivt, og har tatt 
igjen noe etterslep. Stengte grenser og karantenereglene har gitt oss utfordringer i 
2021. Dette er et komplisert puslespill for planlegging av sykehusdrift. Vi inndrar 
ferier og avspaseringer for å få driften til å gå rundt. Vi planlegger 2 uker av gangen. 
Karantenebestemmelser og stengte grenser har ikke gått ut over 
pasientbehandlingen, men det er krevende for planlegging. Heldigvis har vi hatt lite 
sykemeldinger og få ansatte i karantene. 

• Omorganiseringsprosess internt- Klinisk gjennomgående ledelser – Hensikten er å 
samle fagavdelingene i ny organisering for å få fokus på fag og pasientsikkerhet og 
bort fra lokalisasjon. 

 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering 
 



 

 

 
Sak 10/2021  Eventuelt 
Pasientsikkerhetskonferansen ligger åpen på nett.  
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering.  Trine Mari Aavitsland deler lenke med 

brukerutvalget på e-post og oppfordrer medlemmer til å se konferansen  
 
 
_________________________________________________ 
Protokoll godkjennes endelig i møte 19. mars 2021 
Protokollen blir lagt fram som referatsak i kommende styremøte 
 
Kopi til:  

• Styret i Helgelandssykehuset 

• Administrerende direktør ved Helgelandssykehuset 

• Ledergruppen i Helgelandssykehuset 

• Postmottak ved UNN, Nordlandssykehuset, Finnmarkssykehuset, Sykehusapoteket og 
Helse Nord. 

 
 


